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Osby-Visseltofta församling                  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
                    2008-09-02 
KYRKORÅDET 
 
 
§ 51 Protokollsjustering 
 
Kyrkorådet beslutade att utse Yngve Lörup att tillsammans med ordföranden 
justera protokollet. 
 
 
§ 52 Gudstjänstplan 
 
Kyrkoherde Bengt Svensson redogjorde för förslaget till gudstjänstplan för 
hösten 2008.  
 
Ulla Ekdahl påpekade att det borde vara fler förmiddagsgudstjänster i Visseltofta 
kyrka. 
 
I samband med diskussionen kring gudstjänstplanen framförde Gunnar 
Gustavsson ett önskemål om att det ska sättas upp en inskription på nya 
kistorgeln i Visseltofta kyrka där det står att den finansierats med medel från S o 
B Nilssons gåva. 
 
Kyrkorådet beslutade godkänna samrådet om gudstjänstplanen.  
 
 
§ 53 Kollekter 
 
Kyrkorådet beslutade om följande församlingskollekter: 
 

• 3 augusti: SKUT 
• 7 september: Svenska kyrkans internationella arbete 
• 28 september: Diakonin i församlingen 

 
Bengt Lundin förde i samband med kollektdiskussionen fram ett önskemål om att 
ta upp kollekt till Världens barn den 16 oktober i Osby kyrka. Kyrkorådet ställde 
sig positiva till förslaget, men fattade inget formellt beslut utan överlämnade 
beslutet till de inblandade parterna.  
 
 
§ 54 Budgetuppföljning 
 
Kamrer Klas Svensson presenterade en budgetuppföljning per den 30 juni 2008. 
 
Kyrkorådet beslutade att lägga budgetuppföljningen till handlingarna. 
 
 



§ 55 Budget 2009 
 
Kamrer Klas Svensson redogjorde kort om det påbörjade arbetet med budget 
2009. 
 
Därefter följde en diskussion kring budgetfrågor: 
 
Kyrkorådsledamöter ställde frågor till ledamöter av arbetsutskottet om varför det 
saknades förslag till extrasatsningar inom ungdomsverksamheten. Svaret blev att 
församlingen först måste ha tydlig strategi för ungdomsverksamheten på plats 
innan en sådan satsning kan göras. I dagsläget är det för många 
osäkerhetsmoment, bland annat vad gäller flera tjänster inom verksamheten. 
 
Eventuell arvodeshöjning till Lekmannakåren diskuterades. Kyrkorådet enades 
om att en eventuell höjning av anslaget ska kopplas till helhetsansvar för 
församlingsaftnarna från Lekmannakårens sida. 
 
Ulla Ekdahl efterlyste en sammanställning över vilka som är anställda i 
församlingens, samt deras sysselsättningsgrad. Kamrer Klas Svensson fick i 
uppdrag att skicka ut en sådan sammanställning till kyrkorådets ledamöter. 
 
Ulla Ekdahl efterlyste en mer utförlig budgetdiskussion i kyrkorådet innan nästa 
planerade kyrkoråd den 21 oktober. Kyrkorådets ordförande Kenth Carlsson 
påminde om den nuvarande budgetprocessen där kyrkorådet är delaktiga i 
processen i ett betydligt tidigare läge än vad de varit innan. 
 
Kyrkorådets ordförande påtalade att kyrkorådet har all möjlighet att ändra i det 
budgetförslag som läggs fram för kyrkorådet den 21 oktober. 
 
 
§ 56 Servitut  
 
Församlingen har fått in en skrivelse från företaget E.ON. De vill dra en 
elledning över församlingens fastighet Gräsljunga 1:4. För att de ska kunna göra 
detta krävs att kyrkofullmäktige tar ett beslut om att upplåta ett servitut/avtal på 
Gräsljunga 1:4. 
 
Kyrkorådet beslutade att återremitera ärendet till fastighetsutskottet för vidare 
utredning, då kyrkorådsledamöter med lokalkännedom om Visseltofta ifrågasatte 
om församlingen äger fastigheten Gräsljunga 1:4. 
 
 
§ 57 Annonser i Allt om Osby 
 
Kyrkorådet diskuterade förslaget från arbetsutskottet om att ersätta församlingsbladet 
med annonser i tidningen Allt om Osby. 
 
Efter diskussionen framkom tre förslag: 
 
Ulla Ekdahls förslag: Församlingen behåller församlingsbladet 



 
Arbetsutskottets förslag: Annonser i Allt om Osby med en frekvens av 1 gång i 
månaden i stället för utgivning av församlingsbladet. 
 
Britta-Lena Ljungmans förslag: Annonser i Allt om Osby med en frekvens av 2 gånger i 
månaden (varje nummer) i stället för utgivning av församlingsbladet. 
 
Först ställde ordföranden proposition på arbetsutskottets förslag och Ulla Ekdahls 
förslag och fann att kyrkorådet bifallit arbetsutskottets förslag. Ulla Ekdahl reserverade 
sig mot beslutet. Därefter lämnade Ulla Ekdahl sammanträdet och Kjell Jeppsson gick 
in som ersättare. 
 
Därefter ställde ordföranden proposition på arbetsutskottets förslag och Britta-Lena 
Ljungmans förslag och fann att kyrkorådet bifallit Britta-Lena Ljungmans förslag. 
Bengt Svensson reserverade sig mot beslutet. 
Kyrkorådet beslutade därmed att upphöra med utgivning av församlingsbladet och gå 
över till Annonser i Allt om Osby 2 gånger i månaden (varje nummer). En förutsättning 
är att förändringen är kostnadsneutral.  
 
 
§ 58 Skyltning på kyrkogården 
 
Gunnar Gustavsson tog upp att personalen under sommaren satt upp skyltar på 
Osby kyrkogård undertecknade kyrkorådet. En diskussion i ärendet fördes av 
kyrkorådet. 
 
 
§ 59 Fullmäktiges protokoll 
 
Per Ragnarsson vill att rutinerna vad gäller utskick av kyrkofullmäktiges 
protokoll förändras. Han vill att de skickas ut efter justeringen och att de inte som 
nu skickas ut i samband med påföljande kallelse till kyrkofullmäktige. 
 
Kyrkorådet beslutade att rutinerna vad gäller utskicken av kyrkofullmäktiges 
protokoll ska ändras i enlighet med Per Ragnarssons önskemål. 
 
 


